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Zápis č. 1/2023 
ze zasedání Správní rady VŠPJ 

Termín zasedání: 12. dubna 2023 

Přítomni: 
Mgr. Petr Černikovský, PhDr. Jindřich FRYČ, Ing. Jaroslav Vymazal, Mgr. Šárka Kubátová, MUDr. Jiří 
Běhounek, Ing. Jiří Paroulek, MBA, LLM, JUDr. Rostislav Dvořák, prof. MVDr. Vladimír Večerek, CSc., 
MBA,  

Omluveni: Ing. Milan Macholán 

Z 9 členů Správní rady VŠPJ (dále „SR VŠPJ“) na zasedání přítomno 8 členů SR VŠPJ. Celkem přítomna 
nadpoloviční většina členů, zasedání je usnášeníschopné. 

Dále přítomni: 
doc. Ing. Zdeněk Horák, Ph.D., (rektor), Ing. Oldřich Rambousek, Ph.D., (kvestor), Bc. Milena Vlčková 
(tajemník správní rady) 

Program jednání: 

1) Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 

2) Seznámení členů Správní rady VŠPJ (SR VŠPJ) s výsledkem korespondenčního hlasování 
ze dnů 12. 12. 2022 a 22. 12. 2022 

3) Rozpočet VŠPJ na rok 2023 – ke schválení podle § 15 odst. 2 písm. b) zákona č. 111/1998 Sb., 
o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon) 

4) Střednědobý výhled rozpočtu VŠPJ na roky 2024 a 2025 – ke schválení podle § 15 odst. 2 
písm. b) zákona  

5) Různé 

- Informace rektora o novinkách na VŠPJ 

- Informace členů Správní rady VŠPJ 
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Bod jednání č. 1 – Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 

Předseda SR VŠPJ Mgr. Petr Černikovský přivítal přítomné, navrhl členům SR VŠPJ plánovaný program 
jednání a jako ověřovatele zápisu Mgr. Kubátovou. Vyzval členy SR VŠPJ k podání připomínek 
k minulému zápisu a k návrhům na doplnění programu. 

 
Členové SR vyjádřili souhlasné stanovisko k tomuto návrhu. Jiné podněty z řad členů SR VŠPJ nebyly 
navrženy. 

Výsledek hlasování k bodu 1 – přijetí usnesení č. U/0161/1/2023/SR: 

„Správní rada VŠPJ konstatuje, že jednání je usnášeníschopné, k minulému zápisu nebyly vzneseny 
žádné připomínky, schvaluje program jednání a ověřením elektronického zápisu pověřuje 
Mgr. Kubátovou.“ 

Hlasování: 

PRO: 8  PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Členové SR VŠPJ obdrželi v časovém předstihu podkladové materiály k projednávaným bodům 
programu. 

Bod jednání č. 2 – Seznámení s výsledky korespondenčního hlasování  

Předseda SR VŠPJ seznámil členy správní rady s výsledkem korespondenčního hlasování 

ze dne 12. 12. 2022 a dne 22. 12. 2022. 

První korespondenční hlasování ze dne 12. 12. 2022 se týkalo navýšení příspěvku MŠMT v ukazateli 

F. Na základě podnětu k předkládání žádostí ve Fondu vzdělávací politiky na podporu studia 

běloruských studentů v roce 2022 v rámci akademického roku 2021/2022 byl VŠPJ poskytnut 

neinvestiční příspěvek ve výši 100 000 Kč. Tyto finanční prostředky byly zahrnuty do oblasti osobních 

nákladů. 

Korespondenčním hlasováním bylo počtem 8 hlasů přijato usnesení č. U/0154/3/2022/SR – „Správní 

rada VŠPJ schvaluje podle § 15 odst. 2 písm. b) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, 

1. aktualizaci rozpočtu VŠPJ pro rok 2022.“ 

Druhé korespondenční hlasování ze dne 22. 12. 2022 se týkalo 2. a 3. aktualizace rozpočtu VŠPJ pro 

rok 2022. 

• 2. aktualizace rozpočtu VŠPJ pro rok 2022: 

- Na základě čl. 5 odst. 4 Pravidel pro poskytování příspěvku a dotací veřejným vysokým 

školám došlo ze strany MŠMT k rozdělení dosud nerozdělených prostředků v roce 2022 

na jednotlivé veřejné vysoké školy, kdy pro Vysokou školu polytechnickou Jihlava bylo 

vypočteno navýšení příspěvku (ukazatel J) ve výši 248 177 Kč, přičemž tyto finanční 

prostředky byly zahrnuty do oblasti spotřeby materiálu, spotřeby energie a osobních 

nákladů. 

Korespondenčním hlasováním bylo počtem 9 hlasů přijato usnesení č. U/159/PR/2022/SR – „Správní 

rada VŠPJ schvaluje podle § 15 odst. 2 písm. b) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách,  

2. aktualizaci rozpočtu VŠPJ pro rok 2022 o částku 248 177 Kč“. 

• 3. aktualizace rozpočtu VŠPJ pro rok 2022: 

- Na základě žádosti o finanční podporu na projekt "Podpora studia ukrajinských studentů 

v roce 2022" byl ze strany MŠMT navýšen VŠPJ běžný příspěvek na rok 2022 o částku 

937 500 Kč, přičemž tyto finanční prostředky budou zahrnuty do oblasti spotřeby 

materiálu, stipendií a osobních nákladů dle projektové žádosti. 
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- Na základě žádosti o finanční podporu na projekt "Podpora studia běloruských studentů 

v roce 2022" byl ze strany MŠMT navýšen VŠPJ běžný příspěvek na rok 2022 o částku  

50 000 Kč, přičemž tyto finanční prostředky budou zahrnuty do oblasti stipendií  

a osobních nákladů dle projektové žádosti. 

- Na základě poskytnutí dotace v rámci výzvy „Kurzy českého jazyka pro studenty  

a pedagogické pracovníky z Ukrajiny“ byl ze strany MŠMT navýšen VŠPJ běžný příspěvek 

na rok 2022 o částku 259 476 Kč, přičemž tyto finanční prostředky budou zahrnuty do 

oblasti osobních nákladů. 

Korespondenčním hlasováním bylo počtem 9 hlasů přijato usnesení č. U/160/PR/2022/SR – Správní 
rada VŠPJ schvaluje podle § 15 odst. 2 písm. b) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, 
3. aktualizaci rozpočtu VŠPJ pro rok 2022 o částku 1 246 976 Kč“. 

„Správní rada VŠPJ bere na vědomí informaci o výsledku korespondenčního hlasování ze dnů 
12. 12. 2022 a 22. 12. 2022.“ 

PRO: 8  PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Bod jednání č. 3 – Rozpočet VŠPJ na rok 2023 

Předseda SR VŠPJ požádal rektora a kvestora o stručné seznámení s návrhem Rozpočtu VŠPJ na rok 
2023. 

Rektor uvedl, že příspěvky a dotace MŠMT činí 76 % a příjmy z vlastní činnosti, doplňkové činnosti  
a ostatních zdrojů pak 24 % jeho zdrojů. Pro rok 2023 nejsou plánovány žádné významné změny  
v oblasti financování. Rozpočet obsahuje rovněž plán investičních akcí na rok 2023.  

Předseda SR VŠPJ poděkoval rektorovi a vyzval členy SR k doplnění či připomínkování předloženého 
návrhu Rozpočtu VŠPJ na rok 2023.  

V rámci diskuse kvestor společně s rektorem VŠPJ zodpověděli dotaz Ing. Vymazala týkající se trendu 
identifikace a realizace úspor ve všech provozních oblastech činnosti VŠPJ. Rektor zdůraznil zejména 
dosažené úspory z opatření, která VŠPJ učinila v rámci tvorby harmonogramu akademického roku 
2022/2023, kdy bylo mezisemestrální volno studentů prodlouženo z jednoho na čtyři týdny, a bylo 
tak možné vytápět budovy školy na minimum a dále logistikou realizace zkouškového období, kdy 
byla vytápěna pouze část budov VŠPJ. Dále rektor zodpověděl dotaz týkající se zájmu studentů  
a zaměstnanců o výjezdy v rámci programu ERASMUS+. Uvedl, že ze strany studentů i akademických 
pracovníků zájem pozvolna stoupá a VŠPJ uzavírá smlouvu s ERASMUS+ opakovaně každý rok. Letos 
budou moci nově studenti vyjíždět na Blended Intensive Programmes (BIP) – krátkodobé intenzivní 
programy využívající inovativní způsoby výuky kombinací fyzické a virtuální aktivity. 

JUDr. Dvořák v rámci diskuse upozornil na možná rizika vyplývající z plánované investiční akce VŠPJ – 
fotovoltaické elektrárny. Dále položil dotaz týkající se smluvního zajištění cen energií, který 
zodpověděl kvestor VŠPJ. Na dotaz k výši fluktuace akademických pracovníků rektor VŠPJ uvedl, že za 
poslední roky je fluktuace pracovníků na VŠPJ minimální a je stabilní. K udržení kvalitních pracovníků 
škola využívá řadu nástrojů, mimo jiné uvedl, že byla podepsána smlouva se Statutárním městem 
Jihlava na realizaci pokračujícího projektu "Podpora statutárního města Jihlavy personálnímu rozvoji 
Vysoké škole polytechnické Jihlava v letech 2023-2028 ke zvýšení kvality vzdělávání" ve výši 1 050 
000 Kč / rok. 

V rámci diskuse dále rektor odpověděl dotazy předsedy Správní rady VŠPJ, Mgr. Černikovského, 
týkající se plánovaného snížení osobních nákladů v roce 2023. Rektor uvedl, že toto snížení souvisí 
ukončením strategických projektů ESF a ERDF k 31. 12. 2022.  

Kvestor dále zodpověděl dotazy prof. Večerka týkající se výnosových i nákladových položek rozpočtu.   
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Mgr. Kubátová požádala o krátké představení příspěvku na financování Národního plánu obnovy 
(NPO) v rámci projektu „Transformace vzdělávací činnosti VŠPJ v reakci na aktuální potřeby trhu 
práce“. Rektor k tomuto uvedl, že projekt NPO je zaměřený na profesní vzdělávání, významně se 
akcentuje kvalita při výuce. V současné době VŠPJ pracuje na žádostech o akreditace nových 
programů, přičemž jejich příprava se bude hradit právě z NPO. 

Výsledek hlasování k bodu 3 – přijetí usnesení č. U/0162/1/2023/SR: 

„Správní rada VŠPJ projednala a schvaluje bez připomínek Rozpočet Vysoké školy polytechnické 
Jihlava na rok 2023.“ 

Hlasování: 

PRO: 8  PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Bod jednání č. 4 – Střednědobý výhled rozpočtu VŠPJ na roky 2022 a 2023 

Předseda SR VŠPJ požádal rektora a kvestora o stručné seznámení se Střednědobým výhledem 
rozpočtu VŠPJ na roky 2024 a 2025. 

Rektor uvedl, že s ohledem na dosavadní situaci v ČR VŠPJ předpokládá růst nákladů a výnosů každým 
rokem o 1,5 %. Následně senátory seznámil s nejdůležitějšími položkami Střednědobého výhledu 
rozpočtu na roky 2024 a 2025.  

Předseda SR VŠPJ poděkoval rektorovi a vyzval členy SR k doplnění či připomínkování předloženého 
Střednědobého výhledu rozpočtu VŠPJ na roky 2024 a 2025.  

V rámci diskuse ke střednědobému výhledu rozpočtu VŠPJ na roky 2022 a 2023 rektor zodpověděl 
dotazy prof. Večerka k předpokládané výši meziročního růstu nákladů a výnosů.  

PhDr. Fryč upozornil na blížící se předpoklad přílivu středoškoláků na vysoké školy v důsledku 
demografického vývoje. Vybídl v této souvislosti rektora k aktivitě při jednáních s MŠMT na téma 
finanční podpory pro VVŠ. K tomuto mimo jiné rektor uvedl, že tuto problematiku řeší v rámci nově 
vzniklé podskupině pro profesní studijní programy – pracovní skupina ČKR pro oblast vzdělávání a pro 
spolupráci s NAÚ. 

Výsledek hlasování k bodu 4 – přijetí usnesení č. U/0163/1/2023/SR: 

„Správní rada VŠPJ projednala a schvaluje bez připomínek Střednědobý výhled rozpočtu Vysoké 
školy polytechnické Jihlava na roky 2024 a 2025.“ 

Hlasování: 

PRO: 8  PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Bod jednání č. 5 – Různé 

Informace rektora o novinkách na VŠPJ 

Rektor informoval členy správní rady o novinkách na VŠPJ: 
a) Změny ve vedení a orgánech VŠPJ 

- S účinností od 1. prosince 2022 byl doc. Ing. Radek Kolman, Ph.D., jmenován novým 
garantem bakalářského studijního programu Aplikovaná technika pro průmyslovou praxi 
a navazujícího magisterského studijního programu Aplikovaná technika pro průmyslovou 
praxi, a to na místo doc. Ing. Zdeňka Horáka, Ph.D., který ke stejnému datu rezignoval. 

- Na základě předchozího souhlasu Akademického senátu VŠPJ ze dne 14. 12. 2022 byl 
s účinností od 15. prosince 2022 jmenován doc. Ing. Radek Kolman, Ph.D., interním 
členem Akademické rady VŠPJ, a Ing. Jiří Štefl, statutární ředitel společnosti OPTOKON, 
a.s., externím členem Akademické rady VŠPJ. 

- S účinností k 31. prosinci 2022 rezignovala Mgr. Alena Štěrbová na pozici člena užšího 
vedení VŠPJ. 
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- Na základě předchozího souhlasu Akademického senátu VŠPJ ze dne 5 4. 2023 byl 
s účinností od 6. 4 2023 jmenován prof. Ing. Vladimír Sedlařík, Ph.D., ředitel Centra 
polymerních systémů UTB ve Zlíně, externím členem Akademické rady VŠPJ.  

b) Akreditace 
- Dne 6. prosince 2022 bylo na VŠPJ doručeno souhlasné stanovisko Ministerstva práce 

a sociálních věcí ke vzdělávání pro výkon regulovaného povolání sociálního pracovníka pro 
navazující magisterský profesně zaměřený studijní program Sociální práce v péči o duševní 
zdraví se standardní dobou studia 2 roky v kombinované formě. 

- Dne 21. 12.2022 byla na Národní akreditační úřad pro vysoké školství odeslána žádost  
o změnu garanta bakalářského profesně zaměřeného a navazujícího profesně zaměřeného 
magisterského programu Aplikovaná technika pro průmyslovou praxi. 

- Dne 21. 12.2022 byla na Národní akreditační úřad pro vysoké školství odeslána žádost  
o udělení akreditace navazujícího profesně zaměřeného magisterského programu Sociální 
práce v péči o duševní zdraví. 

- Rada Národního akreditačního úřadu pro vysoké školství na svém zasedání č. 1/2023 
konaném dne 19. ledna 2023 vzala na vědomí kontrolní zprávu ve věci akreditace 
bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Cestovní ruch. 

- Dne 10. 3 2023 Akademická rada VŠPJ schválila 
1.  návrhy nových studijních programů: 

• bakalářský studijní program „Všeobecné ošetřovatelství“ se standardní dobou studia  
3 roky v prezenční a kombinované formě studia, 

• bakalářský studijní program „Porodní asistence“ se standardní dobou studia 3 roky 
v prezenční formě studia, 

• návrh na prodloužení platnosti bakalářského studijního programu „Aplikovaná 
informatika“ se standardní dobou studia 3 roky v prezenční a kombinované formě 
studia. 

2. Schválení záměru předložit žádost o: 

• akreditaci bakalářského studijního programu „Všeobecné ošetřovatelství“ se 
standardní dobou studia 3 roky v prezenční a kombinované formě studia, 

• akreditaci bakalářského studijního programu „Porodní asistence“ se standardní dobou 
studia 3 roky v prezenční formě studia. 

- Dne 14. 3. 2023 byla na Národní akreditační úřad pro vysoké školství odeslána žádost  
o nahlédnutí do spisu vedeného ke správnímu řízení o udělení akreditace navazujícího 
profesně zaměřeného magisterského programu Sociální práce v péči o duševní zdraví. 

- Dne 20. 3. 2023 byla na Národní akreditační úřad pro vysoké školství odeslána žádost  
o přerušení řízení o udělení akreditace navazujícího profesně zaměřeného magisterského 
programu Sociální práce v péči o duševní zdraví. 

- Dne 27. 3. 2023 byla z Národního akreditačního úřadu pro vysoké školství odeslána 
usnesením přerušeno řízení o udělení akreditace navazujícího profesně zaměřeného 
magisterského programu Sociální práce v péči o duševní zdraví. 

c) Různé 
- Ve čtvrtek 10. listopadu 2022 převzal emeritní rektor VŠPJ Václav Báča na slavnostním 

večeru v Horáckém divadle Jihlava nejvyšší ocenění Kraje Vysočina. Prof. Báča byl oceněn 
vůbec nejvyšším oceněním v podobě kamenné medaile, která je určena tomu, kdo se svojí 
dlouhodobou prací zasadil o významný prospěch obyvatel Vysočiny. 

- V pondělí 14. listopadu 2022 pořádala VŠPJ ve spolupráci s poslankyní Parlamentu ČR Evou 
Decroix besedu o lidskoprávní situaci v Hongkongu s americkým aktivistou narozeným 
v Hongkongu Samuelem Chu. 

- Den boje za svobodu a demokracii a Mezinárodní den studentstva si VŠPJ připomněla 
v Jihlavě i v Praze. V předvečer státního svátku setkáním studentů, zaměstnanců 
a posluchačů univerzity třetího věku u památníku Klíče v Jihlavě. Ve středu 17. listopadu 
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2022 se pak rektor VŠPJ zúčastnil tradičních pietních aktů na Národní třídě, u Hlávkovy 
koleje a v Žitné ulici v Praze. 

- Ve dnech 15. a 16. listopadu 2022 se na Obchodní akademii a Hotelové škole Havlíčkův 
Brod uskutečnilo celostátní kolo 19. ročníku soutěže Ekonomický tým 2022. Na organizaci 
soutěže se podíleli také akademičtí pracovníci Katedry ekonomických studií VŠPJ jako 
členové hodnoticí komise a tvůrci zadání soutěžní projektové práce. 

- V jihlavském DIODu se ve středu 16. listopadu 2022 uskutečnilo 23. vydání PechaKucha 
Night Jihlava, na kterém vystoupil i rektor VŠPJ Zdeněk Horák. 

- V pátek 18. listopadu 2022 se konal již 16. ročník slavnostního ocenění dobrovolníků, který 
pořádá Dobrovolnické centrum Oblastní charity Jihlava. Ocenění Dobroch 2022 převzalo 
i letos několik zástupkyň VŠPJ – Daniela Kučerová (studentka programu Zdravotně sociální 
péče), Yana Fedynets (studentka oboru Porodní asistenkta), Vladyslava Bezpalko 
(studentka programu Cestovní ruch) a Mgr. Jana Gabrielová, PhD. (AP KSP). 

- V úterý 29. listopadu 2022 proběhla přednáška prof. Františka Zezulky Průmysl 4.0: 
Principy, aktuální stav a budoucí směry, druhá ze série vědecko-popularizačních přednášek 
pod názvem Polytechnický seminář. 

- Ve dnech 28. listopadu až 1. prosince 2022 VŠPJ hostila po tříleté pauze způsobené 
celosvětovou pandemií studentky a dvě vyučující z Užhorodské národní univerzity. Jejich 
návštěvu zorganizovala katedra cestovního ruchu ve spolupráci s mezinárodním oddělením. 

- VŠPJ se v roce 2022 poprvé připojila k veřejné sbírce, kterou pořádá nezisková 
organizace Post Bellum u příležitosti Dne válečných veteránů. Studenti a zaměstnanci VŠPJ, 
kteří si na sbírkovém místě mohli v průběhu listopadu 2022 zakoupit za 30 Kč symbolický 
květ vlčího máku, přispěli do sbírky částkou 4 017 Kč. Celkem sbírka vynesla 3 034 938 Kč. 
Část výtěžku poputuje na aktivity Centra pomoci Paměti národa, které poskytuje 
pamětníkům podporu s jejich každodenními starostmi. Část prostředků bude využita na 
dokumentování a uchování příběhů válečných veteránů a dalších bojovníků za svobodu. 

- Začátkem prosince proběhlo na půdě VŠPJ setkání klastrů z celé České republiky. Akci, 
jejímž cílem bylo mimo jiné ocenit nejúspěšnější české klastry, zorganizovala pod záštitou 
hejtmana Kraje Vysočina Národní klastrová asociace. 

- VŠPJ letos v rámci 18. ročníku charitativní akce Vánoce na VŠPJ podpořila sbírkou Dům na 
půl cesty Havlíčkův Brod. U příležitosti předání této sbírky se ve středu 14. prosince 2022 
ve vestibulu školy uskutečnilo neformální vánoční odpoledne pro studenty i zaměstnance 
školy.  

- V pondělí 19. prosince 2022 se na Katedře technických studií VŠPJ uskutečnil Den 
s technikou. Tradiční akce, jejímž cílem je představit možnosti studia technicky zaměřených 
programů na VŠPJ, se zúčastnilo okolo 150 studentů středních technických škol. 

- Ve středu 11. ledna 2023 uspořádala Katedra ekonomických studií VŠPJ již 9. ročník soutěže 
Účtování versus účetnictví, která je určena studentům čtvrtých ročníků středních 
odborných škol. 

- V pondělí 16. ledna 2022 uctil rektor položením květiny u pamětní desky E. Plocka na 
Masarykově náměstí v Jihlavě památku studenta Jana Palacha, který se roku 1969 upálil na 
protest proti potlačování svobod a pasivnímu přístupu veřejnosti po začátku okupace 
Československa armádami států Varšavské smlouvy.  

- V pondělí 23. ledna 2023 byl prorektor pro vnitřní, vnější a mezinárodní vztahy prof. Báča 
hostem Podcastu Kraje Vysočina. Emeritního rektora VŠPJ v rozhovoru pro krajský podcast 
vyzpovídala studentka Klára Zámková. V rozhovoru prof. Báča představuje nejen význam 
funkce rektora nebo role středního zdravotnického personálu, ale i svou představu 
vhodného kantora nebo třeba míru spolupráce vysoké školy s institucemi. 

- VŠPJ se i letos představila veřejnosti v rámci Dne otevřených dveří, hned ve dvou lednových 
termínech. Poprvé se dveře budovy školy na Tolstého ulici otevřely pro všechny zájemce ve 
čtvrtek 26. ledna. Uchazeči, kteří čtvrteční termín nestihli, pak mohli navštívit jedinou 
vysokou školu sídlící v Kraji Vysočina také poslední lednový víkend, a to v sobotu 28. ledna. 

https://pomoc.pametnaroda.cz/
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Zájemci o studium mohli získat podrobné informace o nabízených studijních programech 
jednotlivých kateder, prohlédnout učebny a laboratoře nebo se dozvědět o možnostech 
výjezdů do zahraničí. 

- V pondělí 30. ledna 2023 se konalo první K@fe s rektorem, kde rektor VŠPJ Zdeněk Horák 
vyzval všechny studenty a zaměstnance VŠPJ, aby se ho přišli zeptat na cokoli v souvislosti 
s naší vysokou školou a jejím fungování. 

- V lednu 2023 byla na VŠPJ zahájena realizace dvou nových výzkumných projektů. Na 
řešení projektů, které se věnují například vývoji inovativních technologií pro zdravotnictví 
nebo snaze o rozšíření znalostí úchopové mechaniky, se podílí jako další řešitel Katedra 
technických studií VŠPJ.  

- V sobotu 11. února 2023 se Katedra cestovního ruchu VŠPJ již posedmé 
připojila k oslavám Mezinárodního dne průvodců. Akce pořádaná pod záštitou Asociace 
průvodců České republiky a ve spolupráci se Školou ekonomiky a cestovního ruchu 
Jihlava a organizací Brána Jihlavy, p.o., odstartovala v 10.00h. před budovou Výukového 
centra VŠPJ. V roli průvodců se představili studenti Katedry cestovního ruchu VŠPJ a Školy 
ekonomiky a cestovního ruchu Jihlava. V rámci prohlídek měli možnost vystoupit na Bránu 
Matky Boží nebo navštívit hned několik jihlavských kostelů. Netradiční putování ulicemi 
Jihlavy končilo u jihlavské radnice. 

- V termínu od 13. do 16. února proběhla prázdninová škola matematických předmětů 
v online podobě a ve třech skupinách. Studenti, kterým se nepodařilo úspěšně zakončit 
matematické předměty ve standardním termínu, mohli při splnění podmínky 100 % aktivní 
účasti získat dodatečný termín zápočtu/zkoušky a prodloužit si zkouškové období do  
30. dubna.  

- V pondělí 27. února pozval rektor studenty a zaměstnance VŠPJ opět na virtuální kávu, kde 
se ho mohli zeptat na cokoli, co je v souvislosti s naší vysokou školou a jejím fungování 
zajímá.  

- VŠPJ se účastnila již potřetí kampaně Suchej únor. Také letos jsme se dozvěděli zajímavá 
fakta týkající se alkoholu i střízlivosti, o kterých jsme pravidelně informovali prostřednictvím 
článků na webu VŠPJ i na školním Facebooku či Instagramu. V rámci měsíce s čistou hlavou 
jsme připravili soutěž o dárkový balíček, kde stačilo poslat fotku s nealko nápojem v ruce při 
své oblíbené tvořivé činnosti, a přidat k ní krátký komentář, ve kterém jste zdůvodnili, proč 
právě tuto činnost si rádi vychutnáváte s čistou hlavou. 

- V úterý 7. března 2023 navštívili studenti 3. a 4. ročníku oboru veřejnosprávní činnost na 
Manažerské akademii, s.r.o. Katedru sociální práce VŠPJ. V rámci návštěvy měli možnost 
seznámit se se studijním programem Zdravotně sociální péče, pohovořit se studenty nebo 
dozvědět se více o Škole zotavení Jihlava a dalších tvůrčích i popularizačních aktivitách 
katedry. 

- Skupina studentů soukromého gymnázia AD FONTES se v úterý 7. března 2023 zúčastnila 
v rámci výuky fyziky laboratorního cvičení na pracovišti Laboratoře experimentálních 
měření Katedry technických studií VŠPJ. Studenti se seznámili s provozem i technickým 
vybavením laboratoře a pod vedením metrologa laboratoře Dr. Karla Dvořáka si vyzkoušeli 
tahové zkoušky různých materiálů i zpracování výsledků. 

- V aule Výukového centra VŠPJ se ve dnech 7. a 8. března 2023 uskutečnily slavnostní 
promoce. Během tradičních ceremoniálů symbolicky zakončili své studium absolventi 
bakalářského i magisterského studia včetně dvou posledních absolventů bakalářského 
studijního oboru Počítačové systémy. 

- VŠPJ se již potřetí zúčastnila celostátní akce Týden mozku AV ČR, která každoročně 
představuje nejnovější objevy a trendy ve výzkumu mozku a neurovědách. V úterý  
14. března 2023 uvedla VŠPJ v rámci 24. ročníku festivalu online workshop Einsteinova 
hádanka a další logické úlohy pro procvičení mozku určený studentům středních škol  
a žákům 7. až 9. tříd základních škol. 

https://www.vspj.cz/skola/obecne-informace/akce/aktualni/id/1285
https://www.vspj.cz/
https://www.facebook.com/vsp.jihlava
https://www.instagram.com/vysokaskolapolytechnickaji/?hl=cs
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- Ve dnech 15. a 16. března 2023 se na VŠPJ již posedmnácté setkali odborníci z akademické 
a aplikační sféry, aby se zabývali problematikou cestovního ruchu. Hlavním tématem 
letošního ročníku konference Aktuální problémy cestovního ruchu byla historie jako 
součást produktů cestovního ruchu. 

- Dne 17. března 2023 se v Dělnickém domě v Jihlavě konal již 7. reprezentační ples Vysoké 
školy polytechnické Jihlava s podtitulem Černá & Bílá.  

- Historická aula VŠPJ hostila ve středu 22. března 2023 konferenci Inovace v aditivních 
technologiích 2023 (INAM2023). Konference zaměřená na 3D tisk kovových, plastových, 
kompozitních a dalších materiálů se konala pod záštitou České společnosti pro mechaniku  
a České technologické platformy pro aditivní výrobu. 

- V pondělí 27. března proběhlo třetí virtuální K@fe s rektorem. 
- Filmový klub POLYFiK uvedl v úterý 4. dubna 2023 pro zaměstnance VŠPJ i širokou 

veřejnost film Platón z Belfastu. Dokumentární snímek režisérky Neasy Ní Chianáin  
a režiséra Declana McGaratha pojednává o přístupu k výuce formou diskusí na základní 
škole, které mají pomoci vyrovnat se s komplikovanou minulostí země a dospíváním 
studentů. Po skončení filmu následovala diskuse s Michalem Rynešem, který působí jako 
průvodce na ScioŠkole Jihlava. 

- VŠPJ navštívil ve čtvrtek 6. dubna 2023 předseda Senátu Parlamentu České republiky 
Miloš Vystrčil. V rámci výuky předmětu Ekonomika veřejného sektoru uvedl přednášku 
s názvem Role Senátu v dnešní společnosti a zapojil se do diskusí se studenty. 

- Zástupci VŠPJ a města Jihlavy v úterý 4. dubna 2023 položili kytici k pamětní desce Evžena 
Plocka na Masarykově náměstí v Jihlavě. Připomněli tak 54. výročí oběti tohoto jihlavského 
občana, který se na Velký pátek 4. dubna 1969 upálil na protest proti okupaci 
Československa vojsky Varšavské smlouvy.    

- VŠPJ je jedním ze signatářů Memoranda o spolupráci v oblasti výroby, skladování  
a využívání vodíkových technologií. Memorandum bylo slavnostně podepsáno ve čtvrtek  
6. dubna 2023 v sídle Kraje Vysočina v Jihlavě.  

„Správní rada VŠPJ bere na vědomí informaci rektora o novinkách na VŠPJ.“ 

Informace členů Správní rady VŠPJ 

- Mgr. Kubátová se pochvalně vyjádřila k 7. reprezentačnímu plesu VŠPJ. Dále oznámila 
ostatním členům Správní rady VŠPJ změnu svého profesního působení. S účinností od  
1. 4. 2023 zastává pozici ředitelky Domova pro seniory ve Velkém Meziříčí.  

Závěrem poděkovali předseda správní rady a rektor VŠPJ všem přítomným za účast na jednání SR 
VŠPJ. 

Další řádné zasedání se předpokládá 14. 6. 2023. 

Jihlava 12. dubna 2023 

 
 Mgr. Petr Černikovský 
 Předseda Správní rady VŠPJ 

Zápis elektronicky ověřila: Mgr. Šárka Kubátová 

Zapsala: Bc. Milena Vlčková 

https://konference.vspj.cz/konference/105/340
https://konference.vspj.cz/konference/105/340

